

Title (en)
Postage stamp case.

Title (de)
Briefmarken-Etui.

Title (fr)
Etui pour timbres-poste.

Publication
EP 0065639 A2 19821201 (DE)

Application
EP 82103039 A 19820408

Priority
DE 8111190 U 19810413

Abstract (en)

In order to be able to store postage stamps, which are individual or held together in rows by the perforation, conveniently and carefully and to be able to remove them easily, a case is proposed which consists of a bearer (10) with tongues (14) for fixing the stamps on a square (12) and of a folding lid (16 or 18) for covering the square on at least one of the two sides of the bearer, which lid is attached to the edge of the bearer by means of a film hinge and is detachably connected at its free edge to the corresponding edge of a second lid (18 or 16) or, in the case of a single lid, to the bearer (10). <IMAGE>

Abstract (de)

Um einzelne oder reihenweise an der Perforation zusammenhängende Briefmarken bequem und schonend aufzubewahren sowie leicht entnehmen zu können, wird ein Etui vorgeschlagen, bestehend aus einem Träger (10) mit Zungen (14) zum Festlegen der Marken auf einem Feld (12) und aus einem Klappdeckel (16 oder 18) zum Abdecken des Feldes auf mindestens einer der beiden Trägerseiten, welcher Deckel mittels eines Filmscharnieres am Trägerrand angelenkt und an seinem freien Rand lösbar mit dem entsprechenden Rand eines zweiten Deckels (18 bzw. 16) oder, bei nur einem einzigen Deckel, mit dem Träger (10) verbunden ist.

IPC 1-7
A45C 11/14

IPC 8 full level
A45C 11/14 (2006.01)

CPC (source: EP)
A45C 11/14 (2013.01)

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH LI NL

DOCDB simple family (publication)
EP 0065639 A2 19821201; EP 0065639 A3 19830629; DE 8111190 U1 19811008

DOCDB simple family (application)
EP 82103039 A 19820408; DE 8111190 U 19810413